

卫理公会以萨迦守望者 9-15/3/2023

三月第二个星期的祷告事项

1.世界

诗 20:5 我们要因你的救恩夸胜，要奉我们上帝的名竖立旌旗。愿耶和華成就你一切所求的。

【a】感谢上帝创造美好的世界，也以永恒的慈爱护理所造的万物。

【b】愿世人的心常常被美好的事物充满，愿世人的眼目看见永恒的盼望在于主耶稣，愿世人的生命在黑暗中得见曙光，在邪恶的环境中遇见良善。

【c】愿天灾人祸中的人们速速得着拯救，兴起智勇的团队发挥强大的救援力量；愿灾难后的人们得着属天的安慰，从各样的恐惧中得着释放，更加珍惜生命的可贵。

2.国家

赛 65:25 豺狼必与羊羔同食，狮子必吃草与牛一样，尘土必作蛇的食物。在我圣山的遍处，这一切都不伤人、不害物。”这是耶和華说的。

【a】感谢上帝保守团结政府的前进，也施恩予在上掌权者健康的身体继续执政。

【b】祈求上主施恩，及时搭救水患中的人们，供应充足的生活需求，减低伤亡率，愿各个领域与政府多方合作，大大援助灾区的重建和灾黎的生活恢复。

【c】祈求上主赐福，进行中的国会会议不断带来国家的革新，迈向明确光明的发展方向，愿一切的恶势力被捆绑，公义的根基立定稳固，各民族同心建立和谐社会。

3.教会

约 9:4 趁著白日，我们必须做那差我来者的工；黑夜将到，就没有人能做工了。

【a】感谢上帝拣选牧者与教会领袖来牧养主的羊群，差遣爱子耶稣亲自成为牧养的榜样。

【b】愿众信徒都能看重并善用大斋期，刻意更多定睛于主，更加深化自己对真理的认识，也更加活化自己对真理的实践，内在活泼的信仰引导外在活跃的生活。

【c】愿众教会都能在频繁的苦难中更深醒觉末世警讯，从许多未信者的逝世中更加看到传福音的迫切，趁着白日，多做主工。

4.家庭

箴 3:33 耶和華咒诅恶人的家庭，赐福与义人的居所。

【a】感谢上帝为我们预备家庭这小教会，也为我们预备教会这大家庭。

【b】求主开恩，赐给基督徒父母信心与异象，以圣经为教养之道胜于世上的各样学识；求主怜悯，赐给基督徒子女有孝敬与顺服，乐意付出时间与精力，以爱心陪伴，以耐心沟通。

【c】求主带领，未婚与已婚的基督徒都能在圣洁的生活中与主同行，蒙恩的家庭能够关顾贫乏的家庭，发挥属灵大家庭的守望援助。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 9-15/3/2023

Prayer items 2nd week of March

1.World

Psalms 124:8 "We will rejoice in your salvation, and in the name of our God we will set up our banners! May the Lord fulfil all your petitions."

[a] Thank God for creating a beautiful world and for caring for all things with His eternal love.

[b] May the hearts of the people be filled with good things, may their eyes see the eternal hope that is in Jesus Christ, and may they find light in the darkness and goodness in the midst of evil.

[c] May those affected by natural disasters and man-made tragedies quickly receive salvation, and may courageous and wise teams rise up to provide effective rescue efforts. May those affected by disasters receive heavenly comfort and be released from all kinds of fear, and may they value life even more.

2.Country

Isaiah 65:25 "The wolf and the lamb shall feed together, the lion shall eat straw like the ox, and dust shall be the serpent's food. They shall not hurt nor destroy in all My holy mountain," says the Lord.

[a] Thank God for preserving the unity of the government and for showing grace to those who hold power by blessing them with good health to continue governing.

[b] Pray that the Lord will show grace and timely rescue to those affected by floods, provide sufficient daily living necessities, reduce the death toll, and help the private sector and the government to cooperate in the effort to assist in the reconstruction and restoration of lives in the disaster area.

[c] Pray that the Lord will bless the ongoing parliamentary sessions and bring national renewal, moving the nation towards a clear and bright development direction. May all evil forces be bound, may a foundation of justice be firmly established, and may a harmonious society be built among all ethnic groups.

3.Church

John 9:4 "I must work the works of Him who sent Me while it is day; the night is coming when no one can work."

[a] Thank God for choosing pastors and church leaders to shepherd the Lord's flock and for sending His Son Jesus to be our model of shepherding.

[b] May all believers value and make good use of the season of Lent to focus more on the Lord, deepen their understanding of the truth, and practice their faith in their daily lives.

[c] May all churches be awakened to the suffering that comes with the end times, and see the urgency of preaching the gospel to unbelievers. May they work diligently for the Lord while there is still time.

4.Family

Proverbs 3:33 "The curse of the Lord is on the house of the wicked, but He blesses the home of the just."

[a] Thank God for preparing us a little church, the family, and a big family, the church.

[b] Pray that the Lord will give Christian parents faith and vision; to use the Bible that surpasses all worldly knowledge to educate; to pray that the Lord for mercy upon their children; to instil in them filial piety and obedience; to be willing to spend time and effort to accompany and communicate with their children with love and patience.

[c] Pray that the Lord will lead unmarried and married Christians to walk with the Lord in holy living, and that gracious families can care for poorer families and provide spiritual support to each other as part of the larger spiritual family.

Isakhar Pengawal Methodist 9-15/3/2023

Doa minggu kedua Mac

1. Dunia

Mazmur 20:5 Kami akan bersukacita dengan penyelamatanmu dan mengibarkan bendera merayakannya dengan nama Allah kita. Semoga TUHAN mengabulkan segala rayuanmu.

[a] Kita berterima kasih kepada Allah atas ciptaan dunia yang begitu indah, dan membelai segala-galanya dengan kasih sayang yang kekal.

[b] Kita berdoa agar hati manusia sentiasa dipenuhi dengan perkara yang baik, mata manusia menampakkan pengharapan abadi ada pada Tuhan Yesus, dan kehidupan manusia nampak fajar dalam kegelapan, dan bertemu dengan kebaikan dalam persekitaran yang jahat.

[c] Kita berdoa agar mangsa bencana diselamatkan dengan segera, dan pasukan penyelamat yang bijak dan gagah berani didirikan; kita berdoa agar mangsa pasca bencana memperoleh hiburan syurgawi, dibebaskan daripada segala ketakutan, dan lebih menghargai kehidupan.

2. Negara

Yesaya 65:25 Serigala dan anak domba akan meragut rumput bersama-sama, singa akan makan jerami seperti lembu, sedangkan debu akan menjadi makanan ular. Tidak ada yang akan berbuat jahat ataupun berlaku binasa di seluruh gunung-Ku yang suci,"demikianlah firman TUHAN.

[a] Kita bersyukur kepada Allah atas perlindungan terhadap kemajuan Kerajaan Perpaduan, dan memberi kesihatan kepada pihak pemerintah agar terus memerintah.

[b] Kita berdoa agar Tuhan mencurahkan rahmat kepada mangsa banjir agar boleh diselamatkan tepat pada masanya, dan disediakan keperluan hidup yang mencukupi, kadar kematian dikurangkan. Kita berdoa agar semua pihak boleh bekerjasama dengan kerajaan untuk membantu dalam pembinaan semula dan pemulihan pasca bencana.

[c] Kita berdoa untuk berkat Tuhan ke atas Persidangan Parlimen yang sedang berlangsung akan terus membawa kepada inovasi kebangsaan, dan bergerak ke arah pembangunan yang jelas dan terang. Kita berdoa agar semua kuasa jahat diikat, menegakkan keadilan sebagai asas yang kukuh, dan semua bangsa akan bekerjasama untuk membina masyarakat yang harmoni.

3. Gereja

Yohanes 4:9 Selagi siang, kita mesti melakukan tugas Dia yang telah mengutus-Ku. Malam akan tiba apabila seorang pun tidak dapat melakukan apa-apa lagi.

[a] Kita berterima kasih kepada Allah atas pendeta dan pemimpin gereja yang menggembalakan kawanan domba Tuhan, dan telah menghantar Yesus sebagai gembala teladan.

[b] Kita berdoa agar semua orang percaya menghargai dan menggunakan masa Prapaskah dengan baik, lebih sengaja menumpukan perhatian kepada Tuhan, memperdalam pemahaman tentang kebenaran, dan mengaktifkan amalan kebenaran, supaya iman dalaman yang aktif mendatangkan kemenjadian kehidupan imam luaran.

[c] Kita berdoa agar semua gereja lebih berwaspada terhadap tanda-tanda amaran hari terakhir di tengah badai penderitaan, melihat desakan penginjilan melalui kematian ramai orang yang belum percaya, dan selagi siang, melakukan tugas yang telah diutus-Nya.

4. Keluarga

Amsal 3:33 Kutukan TUHAN adalah terhadap rumah orang durjana, tetapi Dia memberkati kediaman orang benar.

[a] Kita berterima kasih kepada Allah kerana menyediakan keluarga sebagai gereja kecil, dan menyediakan gereja sebagai keluarga besar untuk kita.

[b] Kita berdoa agar Tuhan berbelas kasihan kepada ibu bapa Kristian supaya beriman dan bervisi, menjadikan Alkitab sebagai asa pendidikan lebih daripada semua jenis pengetahuan di dunia; kita juga berdoa untuk belas kasihan Tuhan terhadap anak-anak Kristian agar berbakti dan berpatuh,

sanggup meluangkan masa dan tenaga untuk menemani dengan berkasih sayang dan berkomunikasi dengan sabar.

[c] Kita berdoa agar Tuhan memimpin Kristian yang belum berkahwin dan yang sudah berkahwin agar berjalan beserta Tuhan dalam kehidupan yang kudus, dan keluarga yang diberkati dapat menjaga keluarga yang berkeperluan dan menonjolkan ciri-ciri keluarga kerohanian yang saling jaga menjaga dan bantu membantu.